

AN EARLY CHILDHOOD CAREER IN SINGAPORE

新加坡幼儿领域 · 就业 · 深造

Certificate Issued and Accredited by Singapore Government

新加坡政府受认证及颁发的文凭

Over 35 Years of Teachers Training Experience

超过35年的师资培训经验

Available for Malaysians Only!
仅限马来西亚公民!

Up to
RM30,000
Course Fee Sponsorship*
学业辅助金*

*T&C apply 附带条件

Singapore
Preschool teacher salary
**幼儿教师起薪
SGD3,000 - 3,500***
monthly/月薪

*After graduation 毕业后

Ready Job
Opportunities
就业机会

“智源教育学院提供
学业辅助金和就业
计划是我选择其学
院的主要因素之一。”

我很庆幸报读了智源教育学院的幼教大专课程，
目前我已投身于新加坡幼教行业以及成功获得
8500新币的学业辅助金。



Ong Chian Yin 王芊颖

WSQ Professional Diploma in Early Childhood Care and Education - Teaching
2022年毕业生 Skool4Kidz Preschool 幼教华文老师



Scan me



Singapore Preschool Teacher Sponsorship Scheme 新加坡幼教教师职业赞助计划

Skool4Kidz Preschool is one of the five Anchor Preschool Operators in Singapore with 28 centres islandwide. As a member of Kinderland International Education, Skool4Kidz Preschools leverage more than 45 years of expertise and experience in the Early Childhood sector. We provide child care services of exceeding quality to heartlanders. Designed by Early Childhood veteran Dr Jane Ching-Kwan, Skool4Kidz Preschools' unique Integrated Thematic Curriculum endeavours to nurture every child holistically in a rich multi-dimensional learning environment. It caters to diverse learning styles supported by the use of technological aids. We respect that the most important foundation for learning is an emotionally healthy child.

乐心儿托儿中心是新加坡五家学前教育主要业者之一，在全岛设有 28 个中心。作为馨乐园国际教育的成员之一，乐心儿托儿中心依托集团在幼儿教育领域超过 45 年的专业知识和经验。我们为邻里社区提供优质的托儿服务。乐心儿托儿中心特有的综合主题课程由幼儿资深教育专家关燕玲博士设计，致力于在丰富的多维学习环境中全面培养每个孩子。它在技术辅助的支持下满足不同的学习风格，我们尊重并且相信，孩子学习最重要的基础是健康的情绪。



Up to
RM30,000
Course Fee Sponsorship*
学业辅助金*

*T&C apply 附带条件

Sponsored By



MEMBER OF KINDERLAND INTERNATIONAL EDUCATION

About The Programme | 课程介绍

Courses are conducted in English and Chinese 提供英文和中文媒介教学

WSQ Professional Diploma In Early Childhood Care and Education - Teaching

The WSQ Professional Diploma in Early Childhood Care and Education - Teaching is a holistic educational programme which integrates child development theories into practice, and prepares trainees to work in the early childhood industry or related fields with young children aged from 18 months – 6 years old. Educators will learn a variety of educational approaches and the emphasis on creative movement and communication skills would be added assets in their work with children and families.

这课程是极具专业性的幼儿教育课程, 它将理论知识和实际操作结合, 力求在幼儿身心发展、课程设计、创造艺术、沟通技巧等方面使学员得以专业提升, 同时使学员适应社会需求, 更好地为幼儿教育提供服务。学院将学习如何设计、实施、评价发展适宜性的课程, 并根据新加坡现状设计课程体系, 创建学习环境, 以期达到幼儿教育的目标和要求。与此同时, 学员将学习合作及沟通的技巧, 发展儿童的社会性。

Entry Requirement (English Medium Teaching)

- Completed SPM or UEC with minimum 5 credits (C and above) in different subjects AND
- SPM 1119 B and above or SPM CEFR C1 and above or IELTS academic 6.5 and above

入学资格(华语授课)

- UEC或SPM 至少5个科目合格 (C 以上)及
- SPM 华语B 以上或UEC 华语C8 以上或HSK 6级笔试和高级口语

Programme Structure (Blended Learning)

Class Hours: 900 Hours

Practicum¹: 300 Hours

Total Hours: 1200 Hours

Full-Time Course: 16 Months

Part-Time Course: 30 Months / 16 Months (Fast-track)

¹Conducted in-person at an ECDA-licensed childcare centre

课程结构 (混合学习)

课时: 900小时

实习¹: 300小时

总课时: 1200小时

全日制: 16个月

业余制: 30个月 / 16个月 (密集课程)

¹在幼儿培育属(ECDA)认可的托儿所进行实习

Course Fees | 课程费

\$18,508.20

All fees stated are inclusive of prevailing GST and are in Singapore dollars.

所示的课程费包含消费税, 以新币计算。

Course fees are subjected to changes without prior notice.

此学费将有可能变动, 恕不另行通知。



About The Programme | 课程介绍

Courses are conducted in English and Chinese 提供英文和中文媒介教学

WSQ Advanced Certificate in Early Years (ACEY)

The WSQ ACEY course focuses on training educators for infants and toddlers aged 2 to 36 mths. The program equips educators with essential skills to create tailored learning environments for young children and promotes reflective practices for early childhood education in centres.

WSQ Advanced Certificate in Early Years (Chinese) 课程侧重于培养2至36个月婴幼儿教育师。该课程涵盖了与早期发展框架相关的各种主题,为学生提供了在中心设置适宜环境的基本技能。课程强调婴幼儿健康、安全和营养,突显了教育师在儿童发展中的关键角色。该课程倡导反思实践,优化教学方法,提供全面的幼儿教育方案。

Entry Requirement (English Medium Teaching)

- Completed at least 10 years of formal education* AND,
- SPM 1119 English C and above or SPM CEFR B2 and above or IELTS academic 5.5 and above

入学资格(华语授课)

- 完成10年的正规教育,及
- SPM华语C以上或UEC华语C8以上或HSK 5及笔试和高级口语

*Official documents from institution are required to show completion of 10 years of education.

Programme Structure (Blended Learning)

Class Hours: 400 Hours

Practicum[^]: 200 Hours

Total Hours: 600 Hours

Full-Time Course: 10 Months

Part-Time Course: 16 Months / 10 Months (Fast-track)

[^]Conducted in-person at an ECDA-licensed childcare centre

课程结构 (混合学习)

课时: 400小时

实习[^]: 200小时

总课时: 600小时

全日制: 10个月

业余制: 16个月 / 10个月 (密集课程)

[^]在幼儿培育属(ECDA)认可的

托儿所进行实习

Course Fees | 课程费

\$8,872.60

All fees stated are inclusive of prevailing GST and are in Singapore dollars.

所示的课程费包含消费税,以新币计算。

Course fees are subjected to changes without prior notice.

此学费将有可能变动,恕不另行通知。

WSQ Higher Certificate in Infant Care (HCIC)

Applicant must be 21 years old and above | 申请者必须至少年满21周岁

The WSQ HCIC course is designed for Early Years Educators interested in working with infants and toddlers aged 2 to 18 mths. This comprehensive program equips educators with essential knowledge and skills for meaningful interactions with infants and toddlers. Educators will also gain a deep understanding of guiding principles, developmental domains, and their impact on young children's learning.

WSQ Higher Certificate in Infant Care (Chinese) 专为2至18个月婴幼儿护理的幼儿教育师设计。课程涵盖了关键的护理和指导知识,培育师们如何为婴幼儿提供合适的学习经验。学员将深入了解婴幼儿培育框架的原则、成果和实践,以及2至18个月婴幼儿学习和发展之间的关系。课程还包括了解健康、安全、急救和营养的重要性,培育师在婴幼儿护理和发展中的责任和角色。学员将掌握为幼儿中心的婴幼儿提供适当学习环境和制定课程计划的技能。

Entry Requirement (English Medium Teaching)

- Completed at least 8 years of formal education* AND
- Attained an average SOA 4 in the WPL series or any of the English Language acceptable alternatives by ECDA

入学资格(华语授课)

- 完成8年的正规教育,及
- 汉语水平考试(HSK) 4级和汉语水平口语考试(HSKK) 高级(Advanced Level) 或其它受ECDA认可的华文成绩

*Official documents from institution are required to show completion of 8 years of education

Programme Structure (Blended Learning)

Class Hours: 180 Hours

Practicum[^]: 120 Hours

Total Hours: 300 Hours

Full-Time Course: 5 Months

Part-Time Course: 8 Months / 5 Months (Fast-track)

[^]Conducted in-person at an ECDA-licensed childcare centre

课程结构 (混合学习)

课时: 180小时

实习[^]: 120小时

总课时: 300小时

全日制: 5个月

业余制: 8个月 / 5个月 (密集课程)

[^]在幼儿培育属(ECDA)认可的

托儿所进行实习

Course Fees | 课程费

\$5,995

All fees stated are inclusive of prevailing GST and are in Singapore dollars.

所示的课程费包含消费税,以新币计算。

Course fees are subjected to changes without prior notice.

此学费将有可能变动,恕不另行通知。

Place and Train Scheme

幼儿领域就业机会与深造计划

STEP 01

Career Talk by KLCII and
Childcare Operator
from Singapore

新加坡智源教育学院和幼
儿机构提供就业机会与
培训计划讲座



STEP 02

Interview and sign contract
with Childcare Operator
应征以及获得一份幼儿机
构的就业协议

STEP 03

Complete the Early
Childhood Program with
KLCII!

在智源教育学院上课，
完成学前幼教课程！



STEP 04

Begin your professional
path as a Preschool Teacher
upon graduation!

在毕业后进入
幼儿园就职！



Testimonials from Our Graduates

毕业生激励感言

在智源上课很有趣，老师们都很亲切，课程的内容对未来教师行业很有帮助，课程中也有2次实习，让我可以接触和熟悉这个行业。

蔡敏仪
幼教老师

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



I got to know KLCII through the sharing from friends. I chose KLCII because it offers Chinese EC course – WSQ Professional Diploma in Early Childhood Care and Education. And this certificate is recognized by the Singapore government.

It's good for my future to work in Singapore. I have found the lecturers to be very friendly.

Foo Kai Shi

Preschool Teacher

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



很感谢可以遇到KLCII，这里拥有完整的幼教课程，也通过签署合约提供毕业后的我有就业机会。让我能在短时间内学习专业育儿知识，并在每堂课呈现中实践所学。18个月的课程及培训完后让我更有信心成为一位好老师。

郑锦静
幼教老师

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



My lecturers were very friendly and knowledgeable. The knowledge that I have gained is very useful for a career in the preschool sector in Singapore. Their dedication to teaching has inspired and motivated me. I am even more certain now that I have chosen the right career path to be a preschool teacher.

Thank you KLCII for providing me with the opportunity.

Tang Shi Ying

Preschool Teacher

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



我很喜欢和幼儿互动，也喜欢分享新的知识给他们，看着他们成长，很开心。因此，我通过网络搜寻，得知智源教育学院是一所专业培训学院，并提供就业机会，所以我选择了智源教育学院就读大专课程。

黄楹媖
幼教老师

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



The lecturers were knowledgeable and helpful, and they shared beneficial experiences with us. All my classmates were also friendly and helpful.

The practicum module was very useful as it gave me the actual hands-on opportunity to hone my skills.

Cynthia Chan

Preschool Teacher

WSQ Professional Diploma in
Early Childhood Care and Education



“以教人者教己，在劳力上劳心”
陶行知
1891-1946

EXIT



KLCII @ Ang Mo Kio

About KLC International Institute (KLCII)

KLCII is an acknowledged leader in the field of adult education and training, and a member of the Crestar Education Group - a leading education provider with a network of more than 120 centres in the region providing early years' care, education and enrichment.

Established in 1988, KLCII started out as a training institute for early childhood teachers. Today, we offer a comprehensive range of high quality programmes in Early Childhood Care & Education as well as programmes in Business, Chinese as well as English Language studies. Most of these provide a complete academic pathway from certificate, through diploma to degree levels.

All our courses are accredited by and/or conducted in partnership with local government agencies and top overseas institutions such as Beijing Normal University (China), East China Normal University (China), and Zhejiang Normal University (China).

KLCII has been appointed by Skillsfuture Singapore as a programme partner for the Early Childhood Care & Education sector in Singapore. Our Early Childhood programmes are also accredited by the Early Childhood Development Agency (ECDA), the regulatory and developmental authority for the early childhood sector in Singapore.

Our distinguished faculty are highly qualified and trained in their respective fields, and have extensive experience preparing and mentoring students for success in life - whether they are seeking to embark on new careers or to upgrade their skills and knowledge. Access to our parent company's extensive network of regional education and enrichment centres also provides our students the unique opportunities to enrich their learning experiences with hands-on exposure in the real working environment.

关于智源教育学院

智源教育学院成立于1988年，是一所原以幼儿师资培训为主的私立学院。自创办以来，智源教育学院已为新加坡及该区域培训了超过3万名幼儿教师。

如今，智源教育学院是受新加坡精深技能发展局 (SSG) 指定的幼儿保育和教育培训课程的合作伙伴。智源的幼儿保育和教育培训课程也被新加坡幼儿培育署 (ECDA) 新加坡精深技能发展局 (SSG) 认。如此紧密的合作关系使得智源教育学院能够不断地为新加坡的幼儿教育行业做出贡献，并培训出优秀的幼儿教育者。智源教育学院也是新加坡精深技能发展局 (SSG) 委任及提供工作场所华语培训课程，帮助学习者掌握基本的普通话沟通能力。智源教育学院也是第一所在幼教领域获得新加坡私立教育理事会 (CPE) 四年教育信托认证 (EduTrust) 的教育学院。

在过去的30年里，智源教育学院与多所世界顶尖大学也有密切的合作，其中包括北京师范大学、浙江师范大学及中国教育部语言文字应用研究所。智源也与中国教育部在多个项目上有过合作。智源教育学院是长久以来被认可提供了高品质的成人教育服务。如今，智源提供的课程已经超越幼儿教育与保育领域，扩展到其他成人教育专业。

智源教育学院的毕业生具备了在新加坡及该区域就业的必要技能。所学课程均由本地和国际上优秀的专业人士，基于自身的学术成就，以及行业的专门需求而开发并实施。智源教育学院的三个校区为学生提供温馨舒适的环境以便其交流、分享以及共同学习。学生也有机会参加访学旅行和国外实习，以拓展学习范围与经验。

智源坚持以为学生提供高质量的培训课程为目标，使学生能在各自的领域里有绝对的竞争优势。



KLCII @ Yio Chu Kang



Contact us find out more!
联系我们了解更多详情!

